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Casa de la Vall, 13 de gener del 2016 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, M.I. Sr. Jordi Gallardo Fernàndez, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, 

d’acord amb el que disposa el capítol IV del 

Reglament del Consell General, formulo la següent 

pregunta perquè sigui resposta pel M.I. Govern, de 

forma escrita com preveu l’article 129 de l’esmentat 

reglament en el millor termini.  

Pregunta relativa al nombre d'ajuts a la 

conservació del patrimoni cultural atorgades pel 

Govern durant l'any 2015 

Motivació: 

Vist que el Govern ha presentat el Projecte de llei de 

crèdit extraordinari per finançar les despeses 

derivades de la dotació inicial de la Fundació Museu 

Andorra per un import total de 51.000 €, import 

corresponent de l’aportació de la part del Govern 

d’Andorra a la Fundació Cultural Govern-Thyssen, 

Atès que la dotació d'aquest crèdit extraordinari es 

finançarà amb càrrec a la partida 910 Departament 

de Patrimoni Cultural Àrea de Béns Immobles-

78249 Ajuts a la conservació del patrimoni cultural 

PROJ-103 Conservació i millora Patrimoni Cultural 

Es demana, 

Quantes sol·licituds d’ajuts a la conservació del 

patrimoni es van presentar durant el 2015? 

Pot Govern detallar quins eren els béns que es volien 

acollir a la subvenció? 

Quantes de les sol·licituds presentades es van 

desestimar, si és el cas, i per quins motius? 

Quines van rebre subvenció i en què consisteix la 

restauració? 

Pot Govern detallar l'import destinat a cada 

sol·licitud atorgada? 

Quin és l'import final del pressupost 2015 que s'ha 

acabat destinant a les ajudes per a la restauració? 

Casa de la Vall 5 de gener de 2016 

Jordi Gallardo Fernàndez  

Conseller General 

 

 

 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 13 de gener 

del 2016, ha examinat la pregunta amb resposta 

escrita del Govern presentada pel M. I. Sr. Carles 

Naudi d’Areny-Plandolit Balsells, conseller general 

del Grup Parlamentari Liberal, per escrit de data 5 

de gener del 2016, relativa a l’atac cibernètic patit 

per les pàgines web institucionals del Govern i 

d’acord amb els articles 18 i 129 del Reglament del 

Consell General ha acordat admetre-la a tràmit i 

ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 0007). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 13 de gener del 2016 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, M.I. Sr. Carles Naudi d’Areny-

Plandolit Balsells, conseller general del Grup 

Parlamentari Liberal, d’acord amb el que disposa el 

capítol IV del Reglament del Consell General, 

formulo la següent pregunta perquè sigui resposta pel 

M.I. Govern, de forma escrita com preveu l’article 

129 de l’esmentat reglament en el millor termini.  

Pregunta relativa a l’atac cibernètic patit per les 

pàgines web  institucionals del Govern 

Motivació: 

Vist que el passat 31 de desembre algunes de les 

pàgines electròniques institucionals del Govern van 

patir un atac cibernètic afectant el seu 

funcionament,  

Vist que els atacs poden haver posat en risc la 

confidencialitat de dades contingudes als webs 

oficials posant en risc en alguns casos la informació 

facilitada pels usuaris, 

Vist el risc reputacional que un atac d’aquestes 

característiques suposa respecte al nivell de seguretat 

de les pàgines electròniques institucionals, 

Ateses les consideracions exposades, es demana,   

Quantes pàgines institucionals van ser afectades per 

l’atac cibernètic? 

Quines van ser les pàgines afectades? 

Quan es va detectar l’atac cibernètic exactament? 

Quan va avisar el Govern al servei de policia dels 

fets? 

Quantes hores va durar el bloqueig de les pàgines 

institucionals? 

Va estar en risc en algun moment la informació 

gestionada pels portals afectats? 
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Quin mètode van fer servir els ciberatacants? 

S’ha produït alguna fuita d’informació? Si és el cas, 

de quina informació es tracta? 

Quines accions ha iniciat el Govern per poder 

detectar l’origen de l’atac? 

Pot Govern garantir la seguretat en el futur? 

Quins gestors de continguts s’utilitzen en cada un 

dels webs atacats? 

Quants usuaris tenen mots claus d’accés a tots els 

CMS i com es garanteix la seva seguretat i amb 

quina assiduïtat es canvia? 

El fet que l’atac afectes diversos webs significa que 

comparteixen usuaris, permisos, autoritzacions i a 

l’hora el mateix error de seguretat? 

En qui recau la responsabilitat de la gestió de 

seguretat i auditoria de les actuacions sobre els webs 

i els servidors institucionals afectats? 

Compta Govern amb un contracte de manteniment 

extern dels webs afectats? 

Quins han estat i quan s’ha realitzat els últims 

manteniments realitzats abans de l’atac? 

Compta Govern amb un servei d’alertes promptes? 

Compta Govern amb un sistema de prevenció 

d’intrusió? 

Quines mesures de manteniment i prevenció 

s’apliquen i com es gestionen? 

Existeix un registre processat, auditat i rubricat de 

totes les actuacions, manteniment i successos sobre 

els webs i els seus servidors? 

Per quin motiu els webs afectats varen estar diverses 

hores amb la versió hackejada visible sense tancar el 

servei? 

Per què no va poder evitar el sistema de seguretat 

dels webs institucionals l’atac cibernètic? 

Quines accions ha implementat el Govern per evitar 

un incident semblant? 

Casa de la Vall 5 de gener de 2016 

Carles Naudi d’Areny-Plandolit Balsells  

Conseller General 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 13 de gener 

del 2016, ha examinat la pregunta amb resposta 

escrita del Govern presentada pel M. I. Sr. Jordi 

Gallardo Fernàndez, conseller general del Grup 

Parlamentari Liberal, per escrit de data 11 de gener 

del 2016, relativa a les xifres d’inversió estrangera 

consolidades i d’acord amb els articles 18 i 129 del 

Reglament del Consell General ha acordat admetre-

la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 

0048). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 13 de gener del 2016 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, M.I. Sr. Jordi Gallardo Fernàndez, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, 

d’acord amb el que disposa el capítol IV del 

Reglament del Consell General, formulo la següent 

pregunta perquè sigui resposta pel M.I. Govern, de 

forma escrita com preveu l’article 129 de l’esmentat 

reglament en el millor termini.  

Pregunta relativa a les xifres d’inversió estrangera 

consolidades  

Motivació: 

Vist que el M.I cap de Govern durant el debat 

d’orientació política del passat mes d’octubre va 

referir-se a les xifres d’inversió estrangera 

formalitzades com a exemple de consolidació del 

procés d’obertura econòmica, 

Atès que durant el referit discurs es va fer un balanç 

de la inversió formalitzada repartida, segons es va 

explicar, en un total de 14 milions d’euros durant el 

2012, 26 milions d’euros durant el 2013, 59 milions 

d’euros durant el 2014, i 41 milions d’euros durant el 

2015 comptabilitzant els mesos de gener a setembre, 

Atesos els antecedents exposats es demana, 

Pot Govern detallar quin grau d’acompliment de la 

inversió formalitzada han realitzat els plans 

d’empresa presentats des del 2012 fins a la data 

d’avui?  

Pot Govern detallar quins plans d’empresa han 

assolit la totalitat de la inversió formalitzada que van 

presentar? 

Pot Govern explicar quin procediment utilitza per fer 

el seguiment del grau d’acompliment dels plans 

d’empresa que detallen la intenció d’inversió? 

Pot Govern explicar quins impactes directes, és a dir, 

en quant té el Govern quantificat l’impacte que ha 

suposat per a l’economia andorrana la part d’inversió 

formalitzada que s’ha realitzat des del 2012 fins a la 

data d’avui? 

Pot Govern classificar aquest impacte per sectors? 

Pot Govern detallar el percentatge que representa la 

inversió estrangera realitzada respecte de la 

formalitzada sobre el PIB del país? 


